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Írásbeli kémlés

"Mi lesz a nem állami bammfifeldolgozókkal ?" címmel a Házszabály 91. §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Kiss Péter Miniszter úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Hajdú BÉT Rt fizetésképtelensége után az ÁPV Rt tájékoztatót tartott a baromfiipar jövőjéről,
ezen kiderült, hogy az állam a Bábolnai Rt tulajdonosa rendezni kívánja a cég veszteségeit . Ezután
pedig a többi piaci szereplő tönkretételével a piac bekebelezésére törekszik .

Kérdezem tehát, mekkora a Bábolna Rt. Vesztesége 2003-ban?
Milyen forrásból kerül a veszteség finanszírozásra?
Mit kíván tenni az állam a Hajdú BET Rt veszteségével?
Ön szerint igazságos, vagy a verseny szempontjából tisztességes-e egyes szereplők jogosulatlan
előnyhöz juttatása? Hiszen ma Magyarországon a hajdú BÉT Rt-n és a Bábolnai Rt-n kívül több
tisztességesen működő baromfifeldolgozó üzemel, akik a szerződéseik szerint teljesítenek a
termelők felé, őket milyen támogatással hozzák versenyhelyzetbe?

Várom megtisztelő válaszát

Tisztelettel

Budapest, 2003 .12.16.
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